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Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Nowej Słupi w 2024 roku 

 

W 2024 roku Rada Miejska w Nowej Słupi obradowała na 16 sesjach Rady Miejskiej, 

w tym 5 sesjach nadzwyczajnych. Podczas posiedzeń uchwalono 90 uchwał. 

Radni zapoznali się z szeregiem informacji i sprawozdań, które dotyczyły zagadnień  

z zakresu: 

- stanu realizacji zadań oświatowych, 

- sprawozdaniem finansowym Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Słupi, 

- przeciwdziałaniu alkoholizmowi i narkomanii, 

- opieki społecznej, 

- sprawozdaniami z wykonania budżetu. 

 

W 2024 roku Radni pracowali wspólnie na 9 wspólnych komisjach Rady Miejskiej, na 

których omawiano tematy dotyczące gminy i jej mieszkańców oraz materiały przewidziane na 

sesję Rady Miejskiej. 

Na każdej sesji zgłaszane były przez radnych interpelacje i wnioski, na które  

w większości Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na danej sesji. Natomiast interpelacje  

i wnioski zgłaszane pod adresem innych podmiotów zostały przesłane, a informacje  

o możliwości ich realizacji były przekazywane radnym. Wnioski dotyczyły zarówno spraw 

bieżących, wymagających czasem rozwiązania pojedynczych spraw danej miejscowości i jej 

mieszkańców, jak też spraw problemowych. Radni zgłaszali zapytania i interpelacje, które 

najczęściej dotyczyły:  

- remontów i napraw dróg gminnych i powiatowych oraz poprawy bezpieczeństwa na nich,  

w tym również ich oznakowania, zainstalowania progów zwalniających , luster drogowych,  

- wycinki drzew przydrożnych lub ich pielęgnacji, 

- poprawy jakości funkcjonowania systemu odbioru odpadów od mieszkańców,  

- naprawy i konserwacji oświetlenia ulicznego, jak też rozbudowy sieci o dodatkowe punkty 

świetlne,  

- poprawy estetyki miejscowości w gminie. 

Raz w tygodniu, w stałych godzinach sprawowane były dyżury przez 

Przewodniczącego, podczas, których mieszkańcy gminy mogli zgłaszać się z interpelacjami, 

skargami lub wnioskami.  



Do Rady Miejskiej wpływały pisma, które były przekazywane według kompetencji albo 

do Rady Miejskiej albo do właściwych merytorycznie komisji Rady. 

W naszej gminie i na terenie województwa świętokrzyskiego Rada Miejska często była 

reprezentowana na różnych spotkaniach i uroczystościach przez swych przedstawicieli wraz  

z przewodniczącym. Radni uczestniczyli w wydarzeniach i uroczystościach patriotycznych 

oraz religijnych. 

 

 

 

 


